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Springtime in Styria. And that means war. There have been nineteen years of blood.
The ruthless Grand Duke Orso is locked in a vicious struggle with the squabbling
League of Eight, and between them they have bled the land white. While armies march,
heads roll and cities burn, behind the scenes bankers, priests and older, darker powers
play a deadly game to choose who will be king. War may be hell but for Monza
Murcatto, the Snake of Talins, the most feared and famous mercenary in Duke Orso's
employ, it's a damn good way of making money too. Her victories have made her
popular - a shade too popular for her employer's taste. Betrayed, thrown down a
mountain and left for dead, Murcatto's reward is a broken body and a burning hunger
for vengeance. Whatever the cost, seven men must die. Her allies include Styria's least
reliable drunkard, Styria's most treacherous poisoner, a mass-murderer obsessed with
numbers and a Northman who just wants to do the right thing. Her enemies number
the better half of the nation. And that's all before the most dangerous man in the world
is dispatched to hunt her down and finish the job Duke Orso started...Springtime in
Styria. And that means revenge.

作者介绍: 

英国著名当代奇幻作家，新史诗奇幻流派领军
人物，曾为电影剪辑师。他以《第一律法》三部曲
一战成名，善于将高度现实主义的人物描绘和高度
戏剧化的情节转折相结合，在欧美幻想文坛上打下
了深深的烙印。其作品风格独特，特点鲜明，多次

入围各类幻想文学大奖，迄今为止《第一律法》系
列已被翻译为数十国语言，《破碎之海》系列图书 更是斩获了美国2015年轨迹奖。
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评论

这本书太特么强了！人类贪婪批判，人祸和造成人祸的人就像鸡与蛋循环。金桔频出而
且主题统一完全和抖机灵之流不在一个次元。莎式讽刺类悲喜剧。为什么还没有被拍电
影排迷你剧，我看他美影视业是瞎了。 而且结局居然HE了。
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应该让昆丁来拍
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书评

老实说，文笔不错，情节也曲折，可这本书主角设定有点走火入魔了，第一定律里面那
群恶棍至少有善良的闪光，瘸子和血九指至少也干过几件还是，可这里面这群人基本就
是滥杀无辜了，坏蛋其实也罢，就像小丑，最恶心的是坏蛋开挂，蒙扎这脑子这武力怎
么可能复仇这么顺利，这脑子还...  
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